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نگـــــره
 بازهم قاضی زاده و نوباوه ناظر 
مجلس در شورای نظارت بر 

صداوسیما
 طرح مطهری فراموش شد؟

بر  نظارت  شورای  آرمان ملی:   
سازمان صداوسیمای جمهوری اسلامی 
ایران نهادی برای نظارت بر سازمان 
صداوسیماست که براساس اصل ۱۷۵ 
قانون اساسی جمهوری اسلامی ایران 
تشکیل شده است. این شورا را نباید 
با »مرکز نظارت و ارزیابی سازمان 
صداوسیما« که زیرنظر رئیس سازمان 
صداوسیما کار می کند، اشتباه گرفت. 
در ابتدا صداوسیما زیرنظر شورایی 
به نام شورای سرپرستی صداوسیما 
اداره می شد. پیش از اصلاح قانون 
اساسی در اصل ۱۷۵ آمده بود که:  در 
رسانه  های گروهی )رادیو و تلویزیون(، 
آزادی انتشارات و تبلیغات طبق موازین 
اسلامی باید تأمین شود. این رسانه  ها 
زیر نظر مشترک قوای سه گانه قضائیه 
)شورای عالی قضائی(، مقننه و مجریه 
اداره خواهد شد. ترتیب آن را قانون 
معین می کند. پس از اصلاحیه قانون 
اساسی در سال ۱۳۶۸ اصل ۱۷۵ به این 
صورت تغییر کرد و شورای سرپرستی 
منحل و شورای نظارت به جای آن 
تشکیل شد: در صداوسیمای جمهوری 
اسلامی ایران، آزادی بیان و نشر افکار 
با رعایت موازین اسلامی و مصالح 
کشور باید تأمین شود. نصب و عزل 
رئیس سازمان صداوسیمای جمهوری 
اسلامی ایران با مقام معظم رهبری 
است و شورایی مرکب از نمایندگان 
رئیس جمهور و رئیس قوه قضائیه و 
مجلس شورای اسلامی )هر کدام دو 
نفر( نظارت بر این سازمان خواهند 
داشت. خط مشی و ترتیب اداره سازمان 
و نظارت بر آن را قانون معین می کند. 
این شورا از ۶ عضو )۲ نفر به انتخاب 
رئیس جمهور، ۲ نفر به انتخاب رئیس 
قوه قضائیه و ۲ نفر به انتخاب مجلس 
شورای اسلامی( تشکیل می شود. در 
این راستا نمایندگان در نشست علنی 
یکشنبه ۱۵ آبانماه مجلس شورای 
اسلامی، بیژن نوباوه وطن را با ۱۳۹ 
رأی و احسان قاضی زاده هاشمی را 
با ۱۱۸ رأی به عنوان اعضای ناظر در 
شورای نظارت برسازمان صداوسیمای 
جمهوری اسلامی ایران انتخاب کردند.

  سرنوشت طرح خط و مشی 
اداره و نظارت بر سازمان صداوسیما

 فروردین ۹۶ بود که طرح »اداره و 
نظارت بر صداوسیما« از سوی علی 
مطهری در مجلس مطرح شد. او در 
گفت وگو با »خانه ملت« در خصوص 
مجلس  در  مطرح شده  طرح های 
درباره نحوه اداره و نظارت بر سازمان 
صداوسیما، گفت: طرحی که چند سال 
پیش و در مجلس هشتم شورای اسلامی 
مطرح شد، از کارایی مناسبی برخوردار 
نبود و به موضوعاتی مانند اختلافات 
صداوسیما با وزارت ارتباطات، خط 
مشی این سازمان و غیره پرداخته بود 
در حالی که به عنوان مثال در حوزه 
خط مشی رسانه ملی قانون وجود دارد 
و نیاز مجددی به طرح این موضوع 
نایب رئیس مجلس شورای  نبود.«. 
اسلامی در پاسخ به پرسشی مبنی بر 
اینکه چرا به جای رفع ایرادات طرح 
قبلی مطرح شده در مجلس هشتم 
و پیگیری مجدد، اقدام به ارائه طرح 
جدید شده است؟ ادامه داد: اتفاقا برخی 
مواد خوب طرح گذشته نیز در طرح 
جدید ذکر شده است؛ البته می توان در 
زمان بررسی طرح مذکور در کمیسیون 
موارد دیگری را در آن گنجاند. عضو 
بیان  با  مجلس  فرهنگی  کمیسیون 
اینکه بعد از بازنگری قانون اساسی، 
هم اکنون صداوسیما برای اداره شدن 
در  کرد:  خاطرنشان  ندارد،  قانون 
گذشته برای اداره رسانه ملی شورای 
سرپرستی و مدیرعامل وجود داشت اما 
بعد از تغییر قانون اساسی این موضوع 
تبدیل به رئیس شد که از سوی رهبری 
تایید می شود.پس از آن در سال ۹۸ 
بازهم علی مطهری، نایب رئیس وقت 
مجلس گفت: نظارت بر صداوسیما 
باید قانونمند شود چرا که آخرین قانون 
در مورد صداوسیما مربوط به سال ۶۸ 
است. علي مطهري  به عنوان طراح 
اولویت این طرح گفت: در اصل ۱۷۵ 
قانون اساسي آمده است خط و مشي 
و ترتیب اداره سازمان صداوسیما و 
نظارت بر آن را قانون معین مي کند، 
قبل از بازنگري قانون اساسي در سال 
۶۸ صداوسیما توسط شوراي سرپرستي 
اداره مي شد که این شورا مرکب از دو 
نفر از هر یك از قوا بود. وي اظهارداشت: 
در بازنگري قانون اساسي در سال ۶۸ 
شوراي سرپرستي منتفي شد و عزل و 
نصب رییس صداوسیما در اختیار مقام 
معظم رهبري قرار گرفت و شورایي 
مرکب از ریاست جمهوري، قوه قضائیه و 
مجلس شوراي اسلامي براي نظارت بر 

این سازمان انتخاب شدند. 

 آرمان ملی: اعتراضات دو ماه اخیر با واکنش های متعددی 
روبه رو شده است. هرچند برخی خواهان مقابله شدید با معترضان 
هستند اما در برابر روسای قوا از لزوم شنیدن صدای مردم و اکنون 
ایجاد اصلاحات سخن می گویند. محمدباقر قالیباف روزگذشته 
بر لزوم ایجاد تغییرات تاکید کرد. هرچند برای آن شرط گذاشت و 
آغاز تغییرات درکشور را منوط به ایجاد فضای امن در جامعه کرد. 

  اول آرامش بعد اعتراض 
 محمدباقر قالیباف، رئیس مجلس در نطق پیش از دستور 
گفت: اتفاقات تلخ کرج باردیگر نشان داد که گردانندگان اصلی 
اغتشاشات یعنی سیا، موساد و گروهك های پیرو آنها، دنبال به 
نتیجه رسیدن مطالبات معترضان نیستند. امیدوارم هرچه زودتر 
امنیت در کشور به  صورت کامل تثبیت شود تا تغییرات مشروع 
و لازم به سمت حکمرانی نو در عرصه های اقتصادی، اجتماعی و 

سیاسی در چارچوب نظام سیاسی جمهوری اسلامی آغاز شود.
  اول اصلاحات اقتصادی بعد فرهنگی و سیاسی

 همچنین جلال رشیدی  کوچی، نماینده مجلس با اشاره 
به ضرورت اصلاحات در کشور، گفت: هم مجلس و هم دولت 
به دنبال اصلاحات درکشور هستند و ما در مجلس جلساتی 
را برای اصلاح برگزار کرده ایم. برخی از نمایندگان مجلس به 

 صورت برنامه ریزی شده و هدفمند به  دنبال ایجاد اصلاحاتی در 
کشورهستند و پیگیری می کنیم که چگونه اصلاحات را انجام 
دهیم. او ادامه داد: در راستای اصلاحات تعدادی از نمایندگان با 
رئیس مجلس در موضوعات مختلف جلساتی برگزار می کنند و 
در این جلسات مسئولان اجرایی و مسئولان تصمیم ساز هم حضور 
دارند. همه از حوادث اخیر در کشور ناراحت هستند اما باید دید 
ریشه این اتفاقات چه بوده است؟ چیزی که ما به آن رسیدیم قبل 
از هر بحث فرهنگی، بحث اقتصادی و معیشتی بوده و باید برای 
حل مشکلات معیشتی قدم هایی را  برداریم.  باید ابتدا در حوزه 
معیشت و اقتصاد اصلاحات انجام شود سپس به حوزه سیاسی 
ورود پیدا می کنیم. امروز جوانان به  دنبال زندگی عادی هستند 
و وقتی به این خواسته شان برسند فرآیند سیاسی هم اصلاح 
می شود. او تاکید کرد: تصمیم قوه عاقله نظام در ایجاد برخی 
اصلاحات است. اما فضا ملتهب است و ما منتظر هستیم که فضا 
آرام شود تا این اقدامات را انجام دهیم. حتما ما در برخی از موارد 
ایراد داشتیم که امروز اوضاع به اینجا رسیده است. اینطور نیست 

که ما بدون ایراد کارکرده باشیم.
  باور عمومی برای اصلاحات

 علی محمد نمازی، فعال سیاسی اصلاح طلب در این ارتباط 

به »آرمان ملی« بیان داشت: حدود دو ماه از فضای ملتهب 
می گذرد. فضایی که به نفع هیچ کس نیست، اما دلسوزان نظام 
مکرر در ارتباط با لزوم شنیدن صدای مردم سخن گفته اند. 
روزگذشته محمد باقر قالیباف در نطق خود در مجلس اعلام کرد 
که اصلاحاتی مدنظر نمایندگان مجلس است اما شرط ورود به 
این اصلاحات در ابتدا ایجاد امنیت کامل در کشور است. به نظر 
می رسد آقای قالیباف هم صدای اعتراضات را شنیده است. هم 
آقای قالیباف و هم رئیس جمهور از لزوم اصلاح شرایط سخن 
به میان می آورند اما هنوز نشانه ای برای آغاز اصلاحات توسط 
مسئولان مشاهده نمی شود. بزرگان کشور باید در این ارتباط 
با مردم سخن بگویند تا شهروندان سخن آنان را بپذیرند. ضمن 
اینکه باید در ابتدا ریشه های اعتراضات مردم مورد بررسی 
قرارگیرد و بر مبنای آن اصلاحاتی آغاز شود. پاسخگویی به بخشی 
از مطالبات مردم در اینجا مهم است، زیرا می تواند اعتماد عمومی 
را به جامعه بازگرداند. در نتیجه وعده دادن برای اصلاحات آن هم 
در حالی که با شرایط پیچیده ای روبه رو هستیم، بحران ها را حل 
نخواهد کرد. این فعال سیاسی افزود: هرچند مشکلات متعدد 
اقتصادی امروز وجود دارد به طوری که همه مسئولان به آن اذعان 
می کنند اما واقعیت آن است که ریشه مشکلات فعلی کشور 
اقتصادی و معیشتی صرف نیست امروز اگر جوانان می گویند 
چرا ما را نادیده می گیرد چرا اساسا تغییری در کشور به نفع ما 
ایجاد نمی شود. باید شرایطی را به وجود آورد که مردم باور کنند 
که مشکلات حل خواهد شد در اینجا نیازمند اعتماد عمومی در 
جامعه هستیم. از این رو باید قبل از توسل به هر اصلاحاتی نوعی 

باور عمومی در جامعه ایجاد کرد. 
  در نهایت... 

 به نظر می رسد باید اظهارنظر رئیس مجلس را به فال نیك 
گرفت آن هم از این دریچه که احتمالا گام هایی برای بهبود 
شرایط کشور برداشته خواهد شد. هرچند باید بررسی کرد که 
آنچه قالیباف از آن سخن به میان می آورد چه نوع تغییری است. 
آیا این تغییر صرفا اقتصادی است؟ یا اینکه قرار است در ابعاد 
دیگری از جمله ساحت فرهنگ و سیاست نیز تغییراتی ایجاد 
شود؟ تغییراتی که اگر آن را اصلاحات بدانیم باید ریشه ای باشد 
زیرا هرچند علت علنی اعتراضات فعلی شرایط اقتصادی است، اما 
علت غایی اعتراضات را باید در مواردی دانست که دلسوزان کشور 
و نظام بارها در مورد آن تذکر دادند اما غالبا شنیده نشد اگر قرار 
است با در نظرگرفتن عوامل به  وجود آورنده شرایط فعلی دست 

به تغییرانی زد، قطعا مثمر ثمر خواهد بود. 

نماینده مجلس خطاب به شمخانی: رفاقت با »خاتمی« را بر اصل نظام مقدم می کنی

هدف؛ حذف شمخانی از دبیری شورای عالی امنیت ملی
    اعضای جبهه پایداری برای دبیری سعید جلیلی تلاش می کنند 

  آرمان ملی- مطهره شفیعی: تلاش جبهه 
پایداری برای حذف شمخانی عیان است. چنانکه 
حسین جلالی، عضو جبهه پایداری در مجلس 
گفت: »وقتی سرکرده فتنه ۸۸ ابوموسی اشعری 
 به عنوان صلح کل قیافه حق به جانب به خود

 می گیرد و بیانیه می دهد و جمهوری اسلامی را 
به خشونت متهم می کند و از طرف اغتشاشگران 
و جمهوری اسلامی مظلوم می خواهد که از 
اقدامات خشونت آمیز اجتناب کند چرا دبیر 
شورای امنیت ملی این کد واضح امنیتی را 
جدی نمی گیرد و روابط عاطفی و رفاقت با 
شخص ممنوع التصویر مانع از برخورد جدی 
با این شخص مفسد و محارب می شود. آقای 
شمخانی حفظ نظام از اوجب واجبات است. شما 
نباید رفاقت با خاتمی را بر اصل نظام اسلامی 

مقدم بدارید.«
  کارزار حذف شمخانی

جبهه پایداری و همفکران آنها در این روزها 
برنامه های جدیدی در دستور کار قرار داده است 
و آن هم فشار برای حذف دبیران شورای عالی 
است! ماجرا از متنی آغاز شد که »فارس« در 
اول آبان سالجاری منتشر کرد: »از آقای رئیسی؛ 
دبیران  خواستاریم  محترم  رئیس جمهور 
شورای عالی را که همگی از دولت قبل باقی 
مانده اند یعنی دبیر شورای عالی امنیت ملی، دبیر 
شورای عالی فضای  مجازی و دبیر شورای عالی 
انقلاب فرهنگی را تغییر و افراد انقلابی را جایگزین 
کنند.« اما رسایی روزگذشته باانتشار این متن در 
کانال تلگرامی اش خواستار مشارکت در این کارزار 

شد و البته از هشتك های #پایان_مماشات و 
#عزل_شمخانی بهره برد!  ابوالحسن فیروزآبادی؛ 
دبیر شورای عالی فضای مجازی و سعید رضا عاملی، 
دبیر شورای عالی انقلاب فرهنگی هستند که ظاهرا 
رسایی مشکلی با آنها ندارد. البته این برنامه رسایی 
را نباید محدود به کارزار حذف دبیران شورای عالی  
دانست چنانکه چندی قبل از آن با انتقاد صریح 
حمید رسایی از رئیس جمهور گفته بود :» آقای 
رییسی، شمخانی ) دبیر شورای عالی امنیت ملی( 
را به  دلیل ناکارآمدی برکنار کنید.« باردیگر پس 
از حمله به حرم شاهچراغ نوشت: »آقای شمخانی 
شما مقصرید! این خون های ریخته شده، دل های 
شکسته شده نیروهای مظلوم فراجا و اقتدار لطمه 
دیده نیروهای حافظ امنیت کشور، آن هم یك 
هفته پس از حادثه تروریستی حرم مطهر شاهچراغ 
و هشدار فرمانده کل سپاه، نتیجه سردرگمی، 
تعلل و دست دست کردن دبیرخانه شورای عالی 
امنیت ملی است! مماشات تا کجا؟.« رسایی 
حتی از واکنش های شمخانی به ماجرای متروپل 

نگذشت و نوشته بود: »جناب دبیر شورای عالی 
امنیت ملی؛ سینه زنی تان را نخواستیم پاسخگوی 
تخلفات  و  فساد  برابر  در  خودتان  عملکرد 
#منطقه_آزاد_اروند باشید! جالب است آقای 
شمخانی دبیر شورای عالی امنیت ملی در تهران 
برای جانباختگان #متروپل سینه زنی می کند نه 
در آبادان. وی در جمع عزاداران حاضر در مقابل 
مسجد ولی عصر)عج( تهران )به عنوان مراسم 
خوزستانی های مقیم تهران( سینه زنی می کند!«

  انتظار برای جلوس جلیلی بر کرسی 
شمخانی 

 یکی از گمانه ها یرای تلاش جبهه پایداری 
در حذف شمخانی را می توان بازگشت سعید 
جلیلی به این کرسی دانست. از سال ۶۸ تاکنون، 
شورای  عالی امنیت ملی چهار دبیر داشته است؛ 
حسن روحانی از سال ۶۸ تا ۸4 از سوی آیت ا... 
هاشمی  رفسنجانی و سید محمد خاتمی به 
 عنوان دبیر و از سال ۶۸ تا ۹۲ نماینده مقام 
معظم رهبری در این شورا بوده است. از سال 

۶۸ حجت الاسلام سیداحمد خمینی نماینده 
دیگر مقام معظم رهبری در این شورا بود که بعد 
از فوت ایشان، علی لاریجانی به این سمت رسید. 
از سال ۸4، لاریجانی به عنوان دومین دبیر شورا 
انتخاب شد و در سال ۸۶ کار را به سعید جلیلی 
سپرد. با تغییر دولت در سال ۹۲، حسن روحانی، 
علی شمخانی را به عنوان دبیر شورای  عالی 
امنیت ملی منصوب کرد. با روی کارآمدن دولت 
رئیسی این گمانه مطرح شد که سعید جلیلی بار 
دیگر بر کرسی دبیری شورای عالی امنیت ملی 
تکیه خواهد زد، اما چنین نشد و شمخانی باقی 
ماند. جلیلی دو بار شانس خود را برای رسیدن 
به صندلی ریاست  جمهوری امتحان کرده، اما 
ناکام بوده است؛ بار اول در انتخابات سال ۹۲ که 
از حسن روحانی شکست خورد و یك بار نیز در 
انتخابات پارسال که بعد از برگزاری مناظره های 
تلویزیونی به نفع ابراهیم رئیسی کنار رفت. با 
این  حال جلیلی مهم ترین گزینه برای رسیدن 
به دبیری شورای عالی امنیت ملی محسوب 
می شد که چنین نشد. شمخانی هم که از نظر 
درجه نظامی دریابان محسوب می شود، در سال 
۸0، درحالی که وزیر دفاع بود، بخت خود را برای 
رسیدن به پاستور امتحان کرد؛ اما از سیدمحمد 
خاتمی شکست خورد. او در شهریور سال ۹۲ 
حکم دبیری شورای عالی امنیت ملی را گرفت 
و جایگزین سعید جلیلی شد. تا آن زمان پرونده 
هسته ای ایران در این شورا بود، ولی با روی  
کارآمدن حسن روحانی، این مأموریت به وزارت 

خارجه و محمدجواد ظریف واگذار شد.

 »عبدالملکی« طاقت نیاورد، بازگشت
 خداحافظی »سعید محمد« با پاستور 

 سپردن مناطق آزاد به کسی که از اساس با 
توسعه این مناطق مخالف است!

هم  هنوز  یاسمین طالقانی:   – آرمان ملی   
انتصاب ها و برکناری های دولت خبرساز است. 
.. عبدالملکی  . شامگاه شنبه خبر رسید که حجت ا
به عنوان دبیر شورای عالی مناطق تجاری- صنعتی 
و ویژه اقتصادی منصوب شده است. او وزیر کار و 
تعاون دولت سیزدهم بود و زمانی که انتقادات به او 
زیاد شد و احتمال استیضاح و برکناری اش بود، در 
نامه ای به رئیس جمهور آورد: »به منظور افزایش 
هماهنگی در دولت، استعفای خود را از این سمت اعلام 
می نمایم.« عباس عبدی، تحلیلگر مسائل سیاسی پس 
از کناره گیری عبدالملکی با اشاره به اینکه اطلاعی از 
پشت پرده استعفای عبدالملکی وزیر کار نداریم، به 
»فرارو« گفت: سخنانی نظیر اینکه با یك میلیون 
تومان می توان شغل ایجاد کرد یا اینکه با تزریق چند 
صد میلیون دلار به بازار، دلار را می توان تا ۱۵ هزار 
تومان پایین آورد، یا اینکه اگر کار هایی را انجام دهیم به 
کشور اول و یا دوم دنیا از لحاظ قدرت اقتصادی تبدیل 
می شویم، واقعا عجیب بود. عبدالرضا داوری، مشاور 
رئیس جمهور اسبق محمود احمدی نژاد در توئیتی 
نوشت: به عجایب دولت این را اضافه کنید که کسی 
را به عنوان متولی  مناطق آزاد منصوب کرده اند که از 
اساس با توسعه مناطق آزاد مخالف است و توسعه این 

مناطق را برخلاف اقتصاد مقاومتی می داند. 
  عبدالملکی بر کرسی سعید محمد

 عبدالملکی قرار است بر کرسی شخصیتی بنشیند 
که مورد وثوق رئیسی بود؛ اما نتوانست در ادامه مسیر با 
او همراه باشد. توئیت اخیر سعید محمد، مشاور سابق 
رئیسی در امور مناطق آزاد و دبیر سابق شورای  عالی 
مناطق آزاد قابل تامل است: خصوصیت یك جامعه 
با فرهنگ و اخلاق مدار اسلامی؛ شنیدن صدای 
مخالف و قانع شدن یا قانع کردن در یك فضای منطقی 
است. امیدوارم ریاست محترم قوه مجریه به منظور 
ایجاد انسجام ملی این گفتمان سازی را رقم بزند و از 
دوقطبی شدن و تقابل بین مردم جلوگیری کند. مراقب 
ایران عزیز باشیم. گرگ ها در کمین اند.« زمانی که 
سعید محمد به عنوان دبیر شورای عالی مناطق آزاد 
معرفی شد، بسیاری به این انتصاب اعتراض کردند 
و حضور او در این جایگاه را موثر ندانستند. سعید 
محمد منصوب شد و دردوران مسئولیتش انتقاداتی 
به وضعیت برخی مدیران داشت به عنوان نمونه سعید 
محمد با انتقاد از تبدیل شدن مناطق آزاد کشور به 
حیاط خلوت برخی دولتمردان در دولت های گذشته 
تصریح کرد: متاسفتم که گوهر ارزشمندی مانند 
جزیره قشم به حیاط خلوت و پرکردن جیب برخی ها 
تبدیل شده باشد و من اعلام می کنم که مناطق آزاد در 
کشور به حیاط خلوت مردم تبدیل خواهد شد.« یا دبیر 
شورای عالی مناطق آزاد در دستورالعملی گفته تمام 
عزل و نصب ها و تمام قراردادها و تمام مرخصی ها باید 
با هماهنگی دبیرخانه باشد. با این حال دیوان عدالت 
اداری گفته سعید محمد حق چنین دستوری را ندارد 
و صدور این دستور خارج از صلاحیت مقام صادرکننده 
بوده است. ظاهرا برکناری سعید محمد به سادگی نبود 
چنانکه محمد مهاجری نوشت: »رسانه های دولت از 
کنار خبر برکناری سعید محمد از دبیرخانه مناطق 
آزاد، ساده و سریع گذشتند؛ حتی انتصاب سرپرست 
جدید که به تازگی از معاونت مناطق آزاد برکنار شده 
بود بر ایشان بی اهمیت بود. در این عزل بی سروصدا، 
واقعیت هایی وجود دارد که برخی دلشان نمی خواهد 
شفاف بیان شود. اصل قضیه این است که پارسال، 
سعید محمد گزینه وزارت راه و شهرسازی توسط 
رئیسی بود؛ اما گزینه رئیسی عوض شد و رستم قاسمی 
جایگزین اوشد. رستم حتی در جلسه رأی اعتماد و 
بعداز آن هم خودش را وزیر نفت می دانست. رئیسی در 
جلسه رأی اعتماد هم اعتراف کرد که گزینه اش برای 
وزارت راه، فردی غیر از رستم قاسمی بود. او اسم سعید 
محمد را نیاورد، اما گفت، چون می خواهد با مجلس 

تعامل کند از گزینه خود صرف نظر کرده است. 
  خروج سعید محمد از پاستور

 برخی رسانه ها نوشتند که ریشه برکناری سعید 
محمد را اختلاف نظر احسان خاندوزی در وزارت 
امور اقتصادی و دارایی می دانند، اما این گمانه زنی 
نادرست است. در عین حال برخی رسانه ها از جمله 
اکوایران نوشتند: گمانه زنی ها خبر از اختلاف نظر 
او با رئیس جمهــور و کابینه می دهد. اما نکته دیگر 
تصمیمات مدیریتی او از جمله موضوع خصوصی سازی 
کیش ایر بود که منجر به اختلاف او با وزیر امور 
اقتصادی و دارایی شد. به گزارش اکوایران، در این 
مدت محمــد، خــود در ســاختار وزارت اقتصاد 
حرکت نمی کرد. در جلســه شــورای مدیــران 
شــرکت نمی کرد در حالی که بــه لحاظ سازمانی 
زیرمجموعــه ایــن وزارتخانــه بود. رفتار محمد مورد 
نقد بدنه مدیریتی ایــن وزارتخانه بــود. این رویکردش 
بهانه ای شد تا ضعف عملکردش در مناطق آزاد از طرف 
منتقدان برجسته شود.  برخی این گمانه را مطرح 
می کنند که سعید محمد استاندار خوزستان شود 
اما با توئیت جدیدی که منتشر کرد، به نظر نمی رسد 

کرسی ای در دولت سیزدهم به او تعلق گیرد.  

قالیباف از برنامه اصلاحات پس از برقراری آرامش پرده برداشت

اول امنیت، بعد تغییر
   رشیدی کوچی: قوه  عاقله نظام به  دنبال اصلاحات است. باید ابتدا در حوزه معیشت و اقتصاد اصلاحات انجام شود 

  علی محمد نمازی: هنوز نشانه ای برای آغاز اصلاحات توسط مسئولان مشاهده نمی شود. بزرگان کشور باید در این ارتباط با مردم سخن بگویند

 

 حق  ماست 
 باید سیلی بخوریم

    

  مناظره ها 
 خوب بود 

اما موثر نیست

 اجرای مناظره های تلویزیونی تا چه اندازه موثر بود. یك 
فعال سیاسی اصلاح طلب گفت: برنامه شیوه را برده اند به 
سمتی که منتقدان از اصلاح طلبی را می آورند و با اینها 
مناظره گونه تشکیل می دهند. غلامعلی رجایی افزود: 
چون نسلی که در خیابان بود اساسا دیگر به گرایش های 
سیاسی، چه چپ و چه راست، کاری ندارد. ولی مثلا اگر 
سال قبل انجام می شد مؤثر بود. عناصر سیاسی الیت 
جامعه می توانستند نقش داشته باشند و دامنه این 
خشم را کم کنند تا به حضور در کوچه ها و خیابان ها 

منجر نشود.

 نیك بین، نماینده مردم کاشمر در مجلس با اشاره به 
ماجرای کتك خوردن خود توسط معترضان گفت: چند 
روز بعداز اربعین به دفتر ۲ شهردار رفته بودم و بعداز آن 
به دلیل گیرکردن ماشین در ترافیك، پیاده از خیابان کارگر 
به سمت کشاورز رفتم که ۳0 و 40 نفر از جوانان ما را مورد 
نوازش خود قرار دادند. چیز خاصی نبود و یکی دو نفر به من 
مشت و لگد زدند. وی ادامه داد: یکی دو روز بعداز این ماجرا، 
چند نفرشان توسط آگاهی دستگیر شدند و من نیز رضایت 
دادم تا آزاد شوند. بعضی از این رفتارها حق ماست و باید 

سیلی بخوریم.

 انسیه خزعلی معاون رئیس جمهور در حوزه زنان 
گفت: در بسیاری از حرکت ها و تبلیغات این ناآرامی ها 
زنان وسیله قرار شدند. طبق آمار تنها ۱۲درصد از 
دستگیرشدگان در اغتشاشات از خانم ها بودند و ۸۸درصد 
بقیه از مردان بودند ولی می بینیم که به غلط این کارها 
حرکتی زنانه معرفی می شود. ولی همه چیز را به نام آنها 
و باشعار »زن زندگی آزادی« تمام کردند. این استفاده 
ابزاری از زن را در بسیاری از امور دیگر هم شاهد هستیم. 
این یك جنگ همه جانبه شناختی و رسانه ای علیه ایران 

و زن و خانواده ایرانی بود. 
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